
 
 
Zápis z workshopu v rámci Komise Rady HMP pro sport a tělovýchovu dne 19.6.2012 

  
 

Přítomní členové Komise: 
Mgr. Petr Bříza, Ing. Antonín Weinert, CSc. 
 
Omluvení členové Komise: JUDr. Helena Chudomelová, Ing. Marie Kousalíková, Mgr. Ivan 
Kabický, Mgr. Jan Kalousek, Ing. František Beneš, CSc., JUDr. Monika Krobová Hášová, 
Ing. Pavel Richter, Petr Dolínek 
 
Přítomní zástupci pražských sportovních svazů a sportovního hnutí v Praze: 
Martin Vaculík, Jiří Toušek, Petr Šarapatka, Michal Hanuš, Dušan Svoboda, Dušan 
Macháček, Zdeněk Bříza, Jiří Olšiak, Matěj Horn, Martin Kučera, Jaroslav Háza, Vladimír 
Tikal, Pavel Saic, Jaroslav Pollert, Vladimír Schiefner, Vladimír Srb, Jan Boháč, Petr Sychra, 
Jakub Furmánek, Miloslav Šeba. 
 
 
1/ Předseda Komise Bříza přivítal přítomné a zahájil jednání.  
2/ Seznámil přítomné s programem: 
a/ Podpora a rozvoj sportu v Praze – předseda Komise Bříza 
b/ Uvolňování finančních prostředků z hlediska rozpočtových pravidel HMP – Ing. 
Javornická 
c/ Zprávy o projektech jednotlivých sportů  
d/ Metodika projektů 
e/ Vyúčtování projektů 
f/ Memorandum pražských sportovních svazů 
g/ Různé – Náborový týden 
 
Předseda oznámil změnu programu jednání, neboť se omluvila Ing. Javornická. Bod b/ a e/ 
bude projednán v rámci bodu a/.  
 
2/ Předseda Bříza vystoupil s prezentací Podpora a rozvoj sportu v Praze v návaznosti na 
novelu zákona č. 202/ 1990 Sb. o loteriích a jiných podobných hrách v platném znění. 
Navrhovaný model předpokládá rozdělení financí z loterií mezi městské části a HMP 
v poměru 50% ku 50%. V zájmu transparentnosti přidělování peněz do sportu je navrhováno 
Rozvojové programy pro sportovní svazy zahrnout do grantového řízení, neboť tam jsou již 
nastaveny mechanizmy výběru a kontroly. Návrh obsahuje u „rozvojových programů“ tříletý 
výhled. Zástupci pražských svazů velmi vítají tříletý výhled, na druhou stranu upozorňují na 
propad příjmu klubů na zajištění běžného provozu v roce 2012. Představitelé pražského 
sportu doufali v přímé dotace do svazů, nikoli formou grantového řízení, které je nenárokové. 
Akceptují však navržený model, rádi by pro své svazy zajistili víceletost a kontinuitu dotací. 
 
3/ Jednotliví zástupci sportů přednesli stav vypracovanosti svých systémových projektů.  
 
4/ Bylo projednáno memorandu pražských sportovních svazů, které zpracoval pan Svoboda. 
Přítomní se dohodli, že se s memorandem podrobně seznámí a pošlou připomínky do 



24.6.2012  na e-mail paní Bekové. Souhrnně budou připomínky zaslány panu Svobodovi, 
který vypracuje finální znění. Memorandum by mělo být podepsáno zástupci pražských 
svazů do 30.6.2012. 
 
5/ Závěry jednání: 

1. Přítomní zástupci pražského sportu souhlasí s návrhem schématu rozdělení 
loterijních financí  

2. Přítomní by velmi uvítali část dotací ještě v roce 2012 
3. Rozvojové projekty budou zpracovány jako tříleté 
4. Zajištění cílů v projektech bude vyjádřeno v % 
5. Vypracování struktury projektů bylo dáno za úkol panu Olšiakovi 
6. Pan Svoboda zpracuje konečné znění memoranda. 

 
 
 
Mgr. Petr Bříza  
předseda Komise 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala 
Mgr. Romana Beková 
Tajemnice Komise 

 
 


